
Referat: Region Hovedstadens TR 
netværksmøde den 31. marts 2014 

 
Dagens emne var ytringsfrihed. Der var 3 oplæg 

1) Den juridiske vinkel ved Advokat Helle Bents FTF– Rettigheder og pligter 
2) Den politiske vinkel Danske Fysioterapeuters interessevaretagelse  

 seniorkonsulent Ann Sofie Orth. 
3) Den praktiske vinkel Hvad nu hvis… ved pressekonsulent Bo Berendt Christensen 

 
De 3 oplægsholderes oplæg vedhæftes. 
Derudover vedhæftes artikel fra Jyllandsposten om hverdagsrehabilitering. 
Tine opfordrer os til at bruge KORA og der medsendes link hertil. 
 
Afslutningsemner: 
Hjemmesiden: Vi talte om fordele og ulemper ved at lægge referaterne på hjemmesiden. 
Alle modtager referatet, så vi blev enige om ikke at lægge dem på hjemmesiden fremover. 
 
Nyt fra Hovedbestyrelsen: Har haft møde d.2.februar, d.20. marts. 
Referaterne lægges på hjemmesiden, når de er godkendte. 
HB har primært talt om sundhedspolitik, om de praktiserende fysioterapeuters vilkår og hvordan 
man opnår ydernr. Desuden er der gang i forberedelserne til Repræsentantskabet som ligger 14. og 
15. november. Der har fx været nedsat en arbejdsgruppe som er i gang med at gennemarbejde vores 
vedtægter mhp. at de er up to date. 
 
Nyt fra Regionsbestyrelsen: Der var møde d. 27 marts. Vi har drøftet RB´s muligheder for at 
bruge de sociale medier noget mere. Hvordan skabes og dyrkes de politiske kontakter? 
Derudover arbejder vi videre med de politiske emner; mere træning – mindre kniv, psykiatri, 
børnefysioterapi, flere jobs til fysioterapeuter, vederlagsfri fysioterapi mv. 
Vi har planlagt at deltage i Folkemødet på Bornholm til sommer. 
Vi er i gang med at finde ud af hvem der stiller på til Repræsentantskabet. Der er opstillingsfrist d. 
25. maj og valg efterfølgende. Næste møde er d.7. maj. 
 
TR har en vigtig rolle i at formidle viden om valget til kollegerne og at motivere til at de stemmer. 
  
Nyt fra TillidsRepræsentantRådet: Der var møde d. 28 marts.  
Årskonferencen udsættes til 2015. I år bliver det OK 15 mødet d.17. juni. Der kommer mere 
information om det når vi nærmer os. 
Vi har tidligere drøftet at det regionale valg skal afklares inden selve årskonferencen, så det ikke 
tager så lang tid. Vi blev derfor enige om at igangsætte valget pr. mail, da vi ikke har haft tid til at 



annoncere det. Det drejer sig om valg til TRR´s regionale plads. Charlotte blev valgt på sidste års-
konference til at varetage opgaven i Pernille Hoppes resterende periode. (da Pernille stoppede som 
TR). Der sendes materiale ud med en opstillings frist og en valgperiode.  
Alle bedes overveje deres kanditdatur. 
Medlemsundersøgelse blev drøftet. Da den kører lige nu, afventer vi TR undersøgelsen således at de 
to ikke kører samtidig. Tillidsreformen har været drøftet og hvad vi gerne ser at Danske 
Fysioterapeuter kan byde ind med og klæde os på til at gå ind i diskussionerne.  
Der blev også drøftet midlertidig ansættelse – der er for nylig skrevet et afsnit på hjemmesiden om 
det, der forsøger at aflive myten om at man efter 3 forlængelser automatisk får fastansættelse.. 
 
Emner til næste møde: Der blev ønsket at drøfte accelererede forløb – og anderledes 
ansættelsesvilkår fordi arbejdsområdet ændrer sig. 
 Job på særlige vilkår, deltidssygemeldte/deltidsraskmeldte. 
 
Næste fælles TR netværksmøde er d. 4. december. 
Næste kommunale TR møde er d.10. april og næste TR møde for regionalt ansatte er d.22. maj. 
 
Evt.  
Tina spørger om TR´s deltagelse ved ansættelsessamtaler. Skal man kæmpe for at få en plads der? 
Det var der forskellige bud på. 
Spurgte endvidere til hvad løn en koordinator for rehabilitering skal have. 
Det blev drøftet og der blev givet forskellige bud. 
 
Evaluering af mødet – det var et godt møde i fine omgivelser. 
 


